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Tomko: 
Chcel by som interpeláciou ohľadom nájazdov na spomaľovacie prahy. Ja som to predniesol 
aj na predchádzajúcom zastupiteľstve, nebolo mi odpovedané, či mesto uvažuje nad takou 
možnosťou. Tam som hovoril, že keď zastavíte 100 šoférov, tak 100 vám povie, že skutočne 
by trebalo tie nájazdy, ktoré sú strmé 45 C zmenšiť. Ja mám aj návrh, ako vlastne to zrobiť, 
žeby to nebolo tak nákladné. Zatiaľ ma nikto z mesta neoslovil, preto zase dávam interpeláciu 
na to, aby sme skúsili. Bolo mi síce odpovedané takým zvláštnym spôsobom, že od okružnej 
križovatky Hasan, po okružnú križovatku Terno má byť nejaká oddychová zóna, preto sú tam 
tie spomaľovače. Ale ja nie som proti spomaľovačom, nech tam ostanú, len ten výjazd na ten 
spomaľovač by mohol byť trošku miernejší, takže zmierniť tú strmosť výjazdu vozidiel, ničia 
sa tam nielen tlmiče ale aj nápravy. K tej oddychovej zóne nechcem dajak reagovať, ale kto sa 
prešiel po tej časti mesta oddychovej zóny, tak si všimol určite poloprázdny, priam prázdny 
Dom služieb, kde ostali už len názvy podnikov a prakticky môžem tu menovať Tokajská 
vináreň, poďte sa na to pozrieť okolo stračej nôžky visia tam káble nad tou Tokajskou 
vinárňou, nechutné, nepekné, keď tu príde nejaký návštevník mesta.  Internet café, Poisťovňa 
Allianz, Tokaj – víno, All for you, kaviareň Sanas, Dri-optika, Písmomaliarstvo, ďalej 
Autosúčiastky Dan, Protex, Blue jens, Svadobný salón, Hubert – lov, Zlatníctvo. Všetko tieto, 
prevádzky prakticky už nie sú. Jediné Zlatníctvo pána Danka si čistilo okná, na ostatných 
všade sú ešte reklamy, že prakticky sa ponúkajú takéto služby na tomto námestí. Neviem, 
dodneska mi nikto nevedel odpovedať, kto je vlastne majiteľom toho Domu služieb, ktorý je 
v centre mesta môžem povedať, a keď toto má byť oddychovou zónou pre mesto, tak tie 
lavičky, ktoré tam, poďte sa pozrieť o 17.00 h, kto na nich sedí a skúste sa na tú oddychovú 
zónu tam posadiť, či vydržíte tam 5 minút sedieť. Ďalej, čo ešte k tomu Domu služieb, ostala 
tam prakticky len Reštaurácia Fontana, Chlieb – pečivo, myslím, že to je BFR a Večierka. 
Večierka tam asi musela ostať kvôli tomu, kto tam sedí. Takže, toto je tzv. oddychová zóna na 
ľavej strane mesta, na pravej už moje spomínané námestie, kde skúste sa po ňom v nočných 
hodinách prejsť, fakt myslím, že dôjde k úrazu. Hotel Tokaj, to je dačo prekrásne, bývalý 
hotel Tokaj, to je fakt, len sfotiť sa pri ňom. Takže toto tá oddychová zóna, preto sú tam tie 
nábehy, kvôli tomu, lebo to má byť oddychová zóna. Tak ďakujem pekne za takúto 
oddychovú zónu, preto ešte raz chcem požiadať vedenie mesta, aby mi odpovedalo, lebo 
budem to bombardovať do konca môjho volebného obdobia, lebo je to otázka ničenia našich 
motorových vozidiel a tie nábehy, skutočne nie je to záležitosť vysoká finančná, to všetko 
nech tam ostane, len ten nábeh nech sa upraví na menší uhol.  
PhDr. Čižmár: 
Spomaľovacie prahy na hlavnej ulici, nič sa nemení na tom, čo bolo povedané, to znamená na 
stretnutie so zástupcami dopravného inšpektorátu, budeš pozvaný pán poslanec. Tak, ako to 
býva väčšinou už nie tohto roku, ale aj po minulé roky, tá diskusia tu bola ohľadne týchto 
spomaľovačov. Pamätám si, že sa to riešilo aj možno 5, 6 rokov dozadu, keďže pre niekoho 
možno z hľadiska technického, čo sa týka áut nevyhovujúci stav, pre niekoho, čo sa týka 
napríklad peších chodcov dopravného inšpektorátu, vyhovujúci stav. Čiže, je to konfrontácia 
vodičov a istým spôsobom stanoviska dopravného inšpektorátu  a časti verejnosti. Treba si 
uvedomiť, že po odstránení takýchto spomaľovačov negarantuje to, že autá nebudú sa 
pohybovať väčšou rýchlosťou. 
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